

ISSN 0258-4646



A standard linear barcode is positioned vertically. It consists of vertical bars of varying widths. To the right of the barcode, the number '1.1>' is printed.

9 770258 464206

中国医科大学学报

Zhongguo Yike Daxue Xuebao

月刊 第49卷 第11期 (总第353期) 2020年11月

目 次

论 著

2010年及2019年沈阳地区育龄期孕妇孕晚期血脂水平变化分析

..... 宋贵玉,王冰冰,王丹,那全,黄岭,乔宠(961)

超声心动图估测急性二尖瓣反流合并左心室舒张功能障碍犬左心房压的准确性

..... 郑海宁,金岩,付煜玮,张佳琦,王辉山,温朝阳(964)

雌激素对Min6细胞线粒体自噬的影响 李思怡,白博文,张媚,王雨佳,周鑫宇,赵玉岩(969)

晶状体失功综合征眼的视觉质量评估

..... 许明林,HASHI Mohamoud Alrisak,王丝雨,丁雨溪,马立威,张劲松(973)

壳聚糖管状支架联合肌瓣原位重建颈部整段食管的可行性研究

..... 陈刚,刘波颖,康其伟,温晓,曾浪铭,王晓阳(976)

糖化血红蛋白水平与糖尿病视网膜病变激光光凝术后黄斑水肿的相关性 张聪,徐丽(980)

急性前循环大血管闭塞性脑卒中血管内治疗的预后影响因素分析

..... 王英滨,张浩,王欢,万功山,高飞(985)

临床病理模型预测早期乳腺癌腋窝淋巴结转移的回顾性研究

..... 李志伟,郑新宇,程晓琪,王芳琳(992)

羟氯喹对IgA肾病大鼠肾脏病理和Toll样受体4表达的影响 李优,姜红,李维(997)

¹⁸F-FDG、¹⁸F-NaF PET/CT及心脏CT血管成像联合显像对2型糖尿病冠状动脉疾病的

诊断及评估 陆国秀,郝珊瑚,王治国,张国旭(1002)

结直肠癌患者术前血浆纤维蛋白原、癌胚抗原、糖类抗原19-9水平与临床病理

- 特征的关系 辛衡,周建平,高威,董明 (1007)
- TIM-3在宫颈癌外周血T细胞中的表达及相关性研究 方晓丹,李娟,戴姝艳 (1011)
- 胎儿透明隔腔缺如产前超声检查的特征及诊断价值 孟新月,孙微,杨泽宇 (1016)
- 急性心肌梗死患者无复流预测因素的研究 哈生林,李晓东,贾晨红 (1021)
- 黄色肉芽肿性胆囊炎与胆囊癌的临床对比分析 宋从浩,马刚,刘哲,王丹璞 (1026)
- 基于CiteSpace的快速康复外科研究进展的可视化分析 卢歌玲,郑瑾 (1030)

短篇论著

- 术前下肢全长X线片测量在人工膝关节置换术中的价值 徐莹,刘士嘉,田野 (1035)
- 酪酸梭菌二联活菌散联合肠动力药治疗婴幼儿便秘的效果 周楹昊,张树成,白玉作 (1039)
- 围术期实施复合保温对卵巢恶性肿瘤患者术后康复的影响 刘婷婷,欧阳玲 (1042)
- 13例儿童脑积水脑室-腹腔分流术后颅内感染的诊治分析 姚一龙,冯天达,刘云会 (1046)
- 子宫浆膜下肌瘤合并癌抗原125水平异常升高和腹腔积液1例报告
..... 芦恩婷,田东立,窦磊,张颐 (1049)
- 原发性甲状腺鳞状细胞癌的超声特征 王春雁,王学梅,郑朋超 (1051)

本期责任编辑 于溪

期刊基本参数:CN21- 1227/R * 1951 * m * A4 * 96 * zh * P * ¥ 15.00 * 2 100 * 22 * 2020-11* n

JOURNAL OF CHINA MEDICAL UNIVERSITY

Monthly Vol. 49 No.11 (Sum No.353) November 2020

CONTENTS IN BRIEF

Original article

Analysis of serum lipid changes in pregnant women in Shenyang in 2010 and 2019

..... SONG Guiyu, WANG Bingbing, WANG Dan, NA Quan, HUANG Ling, QIAO Chong (961)

Echocardiographic estimation of left atrial pressure in dogs with acute mitral regurgitation and left ventricular diastolic dysfunction

..... ZHENG Haining, JIN Yan, FU Yuwei, ZHANG Jiaqi, WANG Huishan, WEN Chaoyang (964)

Effects of estrogen on mitochondrial autophagy in Min6 cells

..... LI Siyi, BAI Bowen, ZHANG Mei, WANG Yujia, ZHOU Xinyu, ZHAO Yuyan (969)

Evaluation of visual function in eyes with dysfunctional lens syndrome

..... XU Minglin, HASHI Mohamoud Alrisak, WANG Siyu, DING Yuxi, MA Liwei, ZHANG Jinsong (973)

Feasibility study on the reconstruction of the whole cervical esophagus with a chitosan tubular stent combined with a muscle flap in situ

..... CHEN Gang, LIU Boying, KANG Qiwei, WEN Xiao, ZENG Liangming, WANG Xiaoyang (976)

Correlation of glycated hemoglobin A1c and macular edema after laser photocoagulation in diabetic retinopathy ZHANG Cong, XU Li (980)

Analysis of prognostic factors influencing endovascular treatment of acute anterior circulation large-vessel occlusive stroke WANG Yingbin, ZHANG Hao, WANG Huan, WAN Gongshan, GAO Fei (985)

Retrospective study of a clinicopathological model for predicting axillary lymph node metastasis in early breast cancer LI Zhiwei, ZHENG Xinyu, CHENG Xiaoqi, WANG Fanglin (992)

Effect of hydroxychloroquine on renal pathology and Toll-like receptor 4 expression in a rat model of IgA nephropathy LI You, JIANG Hong, LI Wei (997)

¹⁸F-FDG and ¹⁸F-NaF PET/CT with cardiac computed tomography angiography in type 2 diabetes mellitus with coronary atherosclerotic heart disease

..... LU Guoxiu, HAO Shanhu, WANG Zhiguo, ZHANG Guoxu (1002)

Relationship between preoperative plasma levels of fibrinogen, carcinoembryonic antigen, and carbohydrate antigen 19-9 with clinicopathologic features of colorectal cancer patients

..... XIN Heng, ZHOU Jianping, GAO Wei, DONG Ming (1007)

Expression of TIM-3 in T cells from the peripheral blood of cervical cancer patients:

correlation analysis *FANG Xiaodan, LI Juan, DAI Shuyan* (1011)

The characteristics and diagnostic value of prenatal ultrasound for fetal absent cavum

septi pellucidi *MENG Xinyue, SUN Wei, YANG Zeyu* (1016)

A study of the predictors of no-reflow after percutaneous coronary intervention for

acute myocardial infarction *HA Shenglin, LI Xiaodong, JIA Chenhong* (1021)

Clinical comparative analysis of xanthogranulomatous cholecystitis and gallbladder cancer

..... *SONG Conghao, MA Gang, LIU Zhe, WANG Danpu* (1026)

The visualized analysis of research improvement for enhanced recovery after

surgery via CiteSpace *LU Geling, ZHENG Jin* (1030)

Short article

The value of preoperative measurement using full-length weight-bearing X-ray film in

total knee arthroplasty *XU Ying, LIU Shijia, TIAN Ye* (1035)

Clostridium butyricum and bifidobacterium powders combined with a prokinetic agent in the treatment of

constipation in infants and toddlers *ZHOU Yinghao, ZHANG Shucheng, BAI Yuzuo* (1039)

Effect of using compound insulation in the perioperative period on the recovery of

patients with oophoroma *LIU Tingting, OUYANG Ling* (1042)

Diagnosis and treatment of intracranial infection after ventriculo-peritoneal shunt placement in

13 minor hydrocephalus patients *YAO Yilong, FENG Tianda, LIU Yunhui* (1046)

Subserosal fibroids with peritoneal effusion and abnormally elevated CA125 levels:a

case report *LU Enting, TIAN Dongli, DOU Lei, ZHANG Yi* (1049)

Ultrasonographic features of primary squamous cell carcinoma of the thyroid gland

..... *WANG Chunyan, WANG Xuemei, ZHENG Pengchao* (1051)

Executive Editor: *YU Xi*

本刊英文编校由 Editage(意得辑)负责